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Marku, od začátku sezóny působíš v Bučovicích, jak se upekl Tvůj přestup?
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Začalo to tím, že se mně ozval manažer Bučovic (Zbyněk Čížek) někdy v únoru, že by si chtěl
se mnou sednout a popovídat o mém budoucnosti ve volejbale. Dal mi nabídku, kterou jsem
nemohl odmítnout v moji situaci a z toho vyšlo přestup z Brna do Bučovic.

  

  

Můžeš našim fanouškům popsat, jak se Ti líbí obecně v klubu? Co Tě překvapilo, co říkáš
na fanoušky, návštěvnost atd.?

  

  

Líbí se mi hlavně parta v Bučovicích. Myslím si, že si všichni sedneme a nikdo si na někoho
nehraje. Musím říct, že fanoušci super, ale zasloužili by si tribunu, kde by si mohli pohodlněji
užívat volejbal.

  

  

Jak hodnotíš doposud týmové výkony v probíhající sezoně? Čekal jsem takovéto
průběžné umístění v tabulce (2. místo)?

  

  

Chtěl bych říct asi za všechny v klubu, že teď momentálně co předvádíme na hřišti si
nezasloužíme TOP 4. I přesto, že nehrajeme dle našich představ, tak bereme nějaký ten bod ze
zápasu.
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Co Tvé osobní výkony? Jak bys zhodnotil své sportování v Bučkách?

  

  

Myslím si, že do každého zápasu dávám všechno, ale je pořád prostor ke zlepšení, abych mohl
pomoct týmu k lepším výsledkům.

  

  

Jaké vidíš ambice týmu na umístění po základní části?

  

  

Teď v momentální chvíli nedokážu na tohle odpovědět, máme ještě spoustu zápasů do konce
základní části.

  

  

Máš vůbec nějaký svůj zápasový rituál, který provádíš před každým zápasem?

  

  

Rituál před zápasem asi nemám.
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Od trenéra pana Čížka máš přezdívku Perris, zdomácněla už a slyšíš na ni?

  

  

Už jsem si na to zvykl a lidi mi říkají různě a moc to nevnímám.

  

  

Nastupuješ s číslem 5, jde o Tvoje oblíbené číslo? Pokud ne, s jakým číslem by si do
budoucna rád hrál?

  

  

Číslo 5 beru jako moje oblíbené, protože moc lidi si nebere to číslo a hlavně s číslem 5 hraje
jeden z mých idolů a to je Osmany Juantorena.
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